

COVID 19 疫情因應措施

為確保公司員工、參觀訪客及參與課程學員之健康與安全並配合政府防疫政策，臺灣風能將針對 COVID 19 疫情提出以下因應措施：

旅遊史確認

進入臺灣風能之學員與來訪人員應出示有效護照，本國籍學員無護照者出示身分證件。14 天內入境者將依規通報檢疫單位，並拒絕該名人員參訓及進入。

凡無法出示有效證件之人員，不得進入臺灣風能並參與課程，但可於補齊證件後擇期安排補課。

體溫量測

所有進入臺灣風能之人員應於檢疫區量測體溫（每日兩次），記錄於簽到表中。

如任何人員在工作/上班期間出現發燒症狀（量測溫度達 37.5℃），經休息後重新量測仍達 37.5℃，將協助安排至鄰近醫療院所就醫或返家休息，上課學員將另行安排時間補課。

如上課學員出現咳嗽、流鼻水等症狀，臺灣風能有權強制要求學員配戴口罩，或拒絕學員繼續參與課程；如學員因上述情形終止參與課程者可另行安排時間補課。

確診處理

接觸過確診患者

如該梯次學員或教師有接觸史，當日課程將暫停並進行設施消毒。當梯課程安排將於環境消毒後，另行通知是否照常辦訓或另行安排時間補課。

檢疫後發現為確診

如該梯次學員或講師確診，該梯次將立即暫停課程，並進行工作場所之環境消毒，該梯次學員將另行安排時間補課。

該確診學員或講師，須配合中央流行疫情指揮中心之規定進行通報及隔離。與確診人員有接觸史之所有臺灣風能相關人員依規定進行居家隔離與自主健康管理措施。

其餘措施依中央流行疫情指揮中心發布之指引及當地衛生主管機關之規定，執行防疫措施。

Control Measures for COVID-19

In order to ensure all workers, visitors and participants' health and safety, TIWTC starts conduct following measure and control of COVID-19 :

Travel History Inquiry

Every visitor and delegates are required to show their valid passport. Native visitors must show their valid ID card. **Those who cannot present a valid ID are not allowed to attend the course, but they can arrange for additional courses in this circumstance.**

All foreigners are required to be under home quarantine for 14 days after entering Taiwan. If you violate the rule, TIWTC will inform CDC, and the person will be rejected to enter TIWTC and arrange the course with TIWTC.

Temperature Measurement

Every visitor and delegate are required to measure their body temperature twice a day(morning and evening) and the data will record in registration form.

Any person with a fever symptom(equal or higher than 37.5℃) during the training will be asked to take body temperature again after a short break. If the secondary body temperature equal to or higher than 37.5℃, their medical care will be arranged and TIWTC will reschedule their make-up class.

If any delegate develops coughing, runny nose symptom, **TIWTC will request the delegate to wear a surgical mask or he/she will be rejected to attend the remaining course.** TIWTC will reschedule their make-up class if they cannot attend a course based on the above reason.

Confirmed contact history

If any person in TIWTC has contact with confirmed cases, **TIWTC will suspend the course and disinfect our facilities and equipment. TIWTC will inform all delegate whether we restart our training or reschedule a make-up class.**

Confirmed Cases

If any delegate or instructor was the confirmed case, **TIWTC will stop the course and disinfect our facilities and equipment immediately. We will reschedule the make-up class for remaining delegates.**

The confirmed case will follow the Central Epidemic Command Center(CECC) instruction and conduct home isolation. Any person in TIWTC has contact with the confirmed case should conduct home isolation.

TIWTC will cooperate and conduct remaining measures based on CECC and local Health Authorities.